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Abstract (en)
[origin: US2017133734A1] An RF frequency window comprises a dielectric disc, a main metal skirt brazed all the way around the periphery of the
dielectric disc and a surrounding prestressing ring in contact with the main metal skirt around the periphery of the dielectric disc and applying, in
the rest state, over the whole of the periphery of the dielectric disc, a radial compressive stress directed towards the center of the dielectric disc, the
prestressing ring comprising a set of at least one cooling channel in the longitudinal direction of the prestressing ring.

Abstract (fr)
Fenêtre hyperfréquence (1) comportant un disque diélectrique (2), une jupe métallique principale (3) brasée tout autour de la périphérie du
disque diélectrique (2) et une bague de précontrainte (6) entourant en contact la jupe métallique principale (3) autour de la périphérie du disque
diélectrique (2) et exerçant au repos, sur toute la périphérie du disque diélectrique (2), une contrainte de compression radiale dirigée vers le centre
du disque diélectrique (2), ladite bague de précontrainte (6) comprenant un ensemble d'au moins un canal de refroidissement (7) dans le sens
longitudinal de la bague de précontrainte (6).
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